
l'

Nr 2 -2004
Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets
förenings styrelsem öte 2004-04-1 4.

Närvarande: Magnus Månson
EriWredling
Peter Haglund
Bo Larsson

suppleanter: Anders Hallqvist
Ove Pettersson

Samt adjungerad: Ulla Pettersson

S 1. Mötets öpp-
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade nande
mötet öppnat..

s2.
- Föregående mötes protokoll nr. 1-20Q4 godkändes, med tillägget att Ulla PetterssonsFöregående
efternamn justeras tilljust detta! mötesprot.

S 3. RapPorter
- Det återstår ännu ung. fem fastigheter inom föreningen där justering av Samson- meddelanden
ventilerna ännu inte är avklarad. Kassör Erik Wredling har kontakt med dessa med-
lemmar och räknar med att åtgärderna snart är avklarade. Det kan fastställas att
temperaturdifferensen har ökat, vilket innebär att vi har en lägre returtemperatur än
innan dessa justeringar gjordes, och att åtgärderna alltså synes ha gett effekt i önskad
riktning. Den slutliga effekten kan ses dock först efter att alla fem ovanstående är
åtgärdade.
- Mälarenergi har distribuerat nya Allmänna avtalsvillkor för leverans av fjärrvärme och
dessa har delats ut till styrelsemedlemmarna.
- Magnus har från Renhållningsverket fått en full specifikation över kostnaderna för det
avfall som vi lämnar via våra miljöbodarna. Med nuvarande antal kärl för olika typer av
avfallsfraktioner är årskostnaden 191836 kr.
- Föreningen är remissinstans för en Utställningsremiss för Utveckling av Västerås tätort.
Styrelsen har tagit del av det utskickade materialet, men inte funnit någon orsak att
inkomma med åsikter. Enligt remissen är det inga planer som synes ha någon direkt
påverkan på vårt boende i området.
- Magnus har diskuterat kostnaden för driften av de "nya" garagebelysningarna med be-
rörda befattningshavare hos Mälarenergi och man har kommit fram till att elförbruk-
ningen är tämligen ringa (ca. 70 kwh per år). Vidare framgår att Teknik och ldrott har

.'tagit över ansvaret för distribution av el till föreningens 11 belysningsposter inom området.
I samband därmed har det av Mälarenergis tidigare serviceavtalet upphört. Styrelsen be-
slöt att inte teckna ett serviceavtal nu utan avvakta för att notera hur stort servicebehovet
kan komma att bli.
- Styrelsen diskuterade utfallet av årets snöröjning och beslöts att sekr. Peter Haglund
tillskriver Vägab med ett antal punkter för förbättring och åtgärder.

S 4. Ekonomin
- Kassör Erik Wredling kunde meddela att föreningens ekonomi följer upplagd plan.
- Styrelsen fastställde bokslutet för 2003, som visar på ett överskott om ca. 14000 kr.
Det kan då noteras att föreningen avsatt 30.000 till reservfonden, vilket överstiger
stadgarnas minsta nivå på 5.000 kr per år
- Budgeten för år 2004 samt debiteringslängden fastställdes. Kvartalsavgifterna beräknas
till oförändrade 3900/3860 kr per fastighet.



s5.
- Ärets ordinarie föreningsstämma hålls onsdagen den 27 ma1kl. 19.00 i

Brandthovdaskolans matsal. Kallelse skall utdelas till medlemmarna senast den 13

maj.
lnga motioner från medlemmarna hade kommit in till den sista mars.
Styrelsen kommer att lägga propositioner om stadgeändringar till stämman.

s6.
Magnus berättade det inte framkommit så mycket ifråga om bredbandsinstallationen.
F.n. undersöks en förenklad mÖjlighet att dra fiberkabel i grusgångarna.
Tekniken har provats i Samfällighetsföreningen Skilyxan på Bjurhovda'
Arbetet kommer att intensifieras med målet att vid stämman den27 maj presentera

detaljer kring installationen.

s7.
- Nästa möte bestämdes till den 27 Mai efter stämman.

s8.
- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.
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